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Informace č.27 – Obec odběr vody hotelu neomezila   
16.8.2020 

 

Obec jako provozovatel vodovodu má nezpochybnitelné právo provádět měření vody dodávanou 

odběratelům, tedy i hotelu.  

Osazením vodoměru nedošlo k žádnému omezení odběru vody:  

 dle názoru odborné firmy byl osazen nejlepší vodoměr na trhu s rozsahem průtoku vody 0,2-40 

m3/hod. (max 60m3/hod),  

tj. 960 m3/den, nebo max 16,5 l/s  

 návrh a montáž prováděla odborná firma  

 tlaková ztráta 1,8cm vodního sloupce je zcela zanedbatelná  

 profil vodoměru je DN40mm, potrubí do hotelu PE63(DN42mm) zarostlé vodním kamenem na 

DN25-30mm  

 

Proč obec potřebuje znát spotřebu vody hotelu?  

Pro vzájemné spravedlivé vyfakturování svých služeb:  

 hotel obci za čištění odpadních vod  

 obec hotelu za dodávky pitné vody  
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V grafu naleznete denní spotřebu vody hotelu od oficiálního zahájení měření. Spotřeba se pohybuje 

mezi 12 a 22 m3 za den. Průměrná denní spotřeba hotelu je tedy 16,5 m3. Pro informaci průměrná 

denní spotřeba obce za rok 2019 byla 11,9 m3.  

Velice zajímavé je tvrzení pana Škorpíka, že spotřeba hotelu je 6 m3 za den viz. zápis jednání s 

vodoprávním úřadem ze dne 1.3.2019. Z tohoto tvrzení se také vycházelo pro určení podílu za 

platby na čištění odpadních vod a při žádosti o navýšení limitů pro odběr vody ze zdrojů!  

 

Mimo jiné z toho tvrzení také vycházel starosta obce, když zaslal panu Škorpíkovi k podpisu 

odběratelskou smlouvu na dodávku vody, ve které je uveden limit 2400m3/rok, který nyní na svém webu 

p.Škorpík zpochybňuje. Limit byl stanoven s dostatečnou rezervou, protože 6m3/den odpovídá 

2190m3/rok.  

 

 

Informace č. 28 –  Prázdninové akce  
6.9.2020 

 

Podrobných reportáží se dočkáte ve druhém ročníku Střípků, který pro vás již pilně připravujeme, zde 
jen krátká rekapitulace:  

 Letní kino  
25.7. 2020 se uskutečnil první ročník radešínského letního kina s filmem Ženy v běhu. Krásný 
prázdninový večer, počasí perfektní. Díky velmi výhodné ceně, vyjednané u distributora, skončila 
akce v mírném plusu. Přišlo téměř 50 diváků a družná zábava pokračovala ještě dlouho po 
ukončení promítání. Díky vám všem, kteří jste přišli a spoluvytvářeli jste jedinečnou atmosféru. 
Jsme připraveni zorganizovat i další ročník.  
 

 Dětský den – 22.8.2020  
Díky všem Radešíňákům, kteří se podíleli na organizaci! Další vydařená akce s hojnou účastí. 
Soutěžilo 35 dětí z Radešína a okolí. Počet dospělých nezjištěn, ale vypilo se 60 piv. Děkujeme 
Balónovému zámku za zapůjčení skákací matrace pro děti.  

 

 Vernisáž Bedřišky Znojemské – 29.8.2020  
U příležitosti představení obrázků svatých, které budou umístěny v rámci jejich obnovy 
organizované obcí Radešín na dosavadních místech v lese nad obcí směrem ke Sklenskému 
rybníku. Vernisáž proběhla za velkého zájmu veřejnosti (asi 80 hostů) a paní Bedřiška se ukázala 
jako charismatická osobnost, která vnímá i v 92 letech problémy současného světa, které stále 
promítá do své tvorby. Pro mnohé z nás její povídání o obrazech bylo pohlazením po duši. Vedení 
obce tímto děkuje paní Bedřišce za krásné chvíle a též děkuje rodině Kubíčkových za přátelské 
přijetí a umožnění vernisáže na zámku. 

 

 Tenisový turnaj a pouť (1.8., 15.8.2020)  
Také velmi příjemné akce, děkujeme hasičům za jejich organizaci. Podrobnosti uvedeme ve 
Střípkách. 
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 Foto z vernisáže 

 
 

 
 

Informace č.29 – Pro Radešín jsme pracovali i o prázdninách aneb co je nového?  
17.9. 2020 

 

 Zrealizovali jsme tři akce pro občany (letní kino, vernisáž a dětský den) a nyní připravujeme další – 
poutní výlet a instalaci obrázků svatých s požehnáním p. faráře Michaela.  

 Vyřídili jsme dotaci na workoutové prvky v lese.  

 Vyřídili jsme dotaci na kůrovce.  

 Územní plán je před finálovou páskou.  

 Podepsány tři další smlouvy na převod pozemků pro potřeby obce.  

 Řešíme silniční šikanu směrem od Bobrové (zajištěn souhlas vlastníka pozemku se směnou, 
geometrický plán a směnná smlouva se připravují).  

 Řešíme úpravu křižovatky směrem na Podolí. (Zajištěn souhlas vlastníka pozemku, hotová studie a 
projekt včetně vyjádření sítí. Realizace v září 2020, pokud úřady naše plány nezhatí).  

 Upravujeme výsadbou keřů a péčí o květiny veřejná prostranství.  

 Odstartovala realizace nového kontejnerového hnízda.  

 Chodník od OÚ k zastávce: převedeny pozemky na realizaci 1. etapy výstavby, proběhlo výběrové 
řízení na projektanta, podepsána smlouva o dílo s vybraným projektantem.  

 Nová ČOV – se Svazkem podepsána smlouva o pomoc s realizací projektu včetně zajištění financí 
ze strany Svazku, ve výběrovém řízení vybrána projekční firma a zahájeny práce.  

 Instalovali jsme další vodoměry s dálkovým odečtem – už jsou skoro všechny.  

 Byl instalován vodoměr na přípojku hotelu. 
 

Obrazová příloha  
1)   
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2)  

 
 

 
 
 
 
3)  

 
 

 
 
 

 
 
 



Internetový občasník 
 

 

Zápis z jednání zastupitelstva č. 16/20 ze dne 15.9.2020 
(zkráceno) 

 

1. Přítomni:  Ing. Kateřina Hodulíková, Zdeňka Benešová, Jaroslav Neubauer, Ing. Radek Chocholáč,  

Mgr. Jolana Tulisová 

Zastupitelstvo bylo po celou dobu jednání usnášeníschopné. 

 

2. Jako zapisovatel byla určena Jolana Tulisová, jako ověřovatelé Kateřina Hodulíková  a Jaroslav 

Neubauer   

 

3. Předsedající (starosta obce) přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání.      

 

4. Projednání směny pozemků - pozemek  parc. č. 196/2 oddělený z pozemku parc. č. 196 o 
výměře 169m2, nacházející se v katastrálním území Radešín nad Bobrůvkou, který je zapsán 
na listu vlastnictví č. 1 u Katastrálního úřadu pro Vysočinu, Katastrální pracoviště Žďár nad 
Sázavou, ve vlastnictví obce,  
za pozemky parc. č. 1/11, oddělený z pozemku parc. č.1/9 o výměře 16m2 a pozemek parc. 
číslo 51/5 oddělený z pozemku parc. č. 51/1 o výměře109m2, nacházející se v katastrálním 
území Radešín nad Bobrůvkou, které  jsou zapsány na listu vlastnictví č. 46 u Katastrálního 
úřadu pro Vysočinu, Katastrální pracoviště Žďár nad Sázavou, ve vlastnictví Jiřího Juráčka, 
bytem Prostřední 683/11, Polanka nad Odrou. 
Starosta vysvětlil, že jde jen o formální narovnání skutečného stavu, neboť obecní silnice od zámku 
k hájovně vede nyní po pozemku pana Juráčka a naopak pan Juráček má stavbu rekreačního 
objektu částečně na pozemku obce. Obec vkládá do směny pozemek o rozloze o 44m2 větší. Při 
ceně 300,- Kč/ m2 jde o částku 13.200,-Kč. Pan Juráček ale věnoval obci 2 vzrostlé listnaté stromy 
(jasany), které musely být pokáceny v březnu 2020 z důvodu jejich posouzení certifikovaným 
arboristou jako nebezpečné. Jeden kubík tohoto dřeva se vykupuje za 3.500,-Kč a objem kmenů 
jasanů byl dle odhadu arboristy 2,5 - 3 m3 každý. Po odečtení nákladů na kácení je jejich cena 
kolem 10 – 13 tisíci Kč. Starosta navrhl, aby z důvodu darovaného dřeva proběhla směna pozemků 
bez dalších kompenzací a aby obě strany se dohodly na tom, že si vzájemně nic nedluží. Starosta 
navrhl hlasovat o této podobě směnné smlouvy. 
Schváleno všemi přítomnými hlasy  

 

5. Schválení smlouvy o budoucí darovací smlouvě – KÚ Vysočina jako vlastník pozemku daruje 

obci Radešín část pozemku parc. č. 197, katastrální území Radešín nad Bobrůvkou o výměře 

137m2, potřebnou pro výstavbu chodníku podél komunikace II/388.  

Starosta připomenul, že jde o pozemek před domem č.p. 9 (Krausovi) a smlouva o budoucí 

smlouvě darovací je nezbytným předpokladem k získání dotace na výstavbu chodníku. Starosta 

vyzval k hlasování o schválení této smlouvy. 

Zastupitelé hlasovali takto: 

Pro: 4 hlasů; Proti: 0; Zdrželi se: 1 

 

6. Různé 

a) Kateřina Hodulíková seznámila zastupitele s rozpočtovými opatřeními č. 3, 4 a 5. Opatření č. 3 

zapracovává do rozpočtu úhradu faktury za práce na rekonstrukci vodovodního přivaděče 

v obci Radešín firmě VHS Bohemia ve výši 483.041,60 Kč, která byla schválená usnesením 

63/13/20 dne 28.5.2020. Starosta vyzval k hlasování o tomto rozpočtovém opatření. 

Schváleno všemi přítomnými hlasy  
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Opatření číslo 4 a 5 vzali zastupitelé na vědomí. 

 

b) Starosta informoval zastupitele o dohodnutém termínu s panem farářem Mackem na svěcení 

obrázků na cestě ke Sklenskému rybníku. Akce proběhne v neděli 11.10. 2020 od 14 hodin. 

Podrobnosti budou na webových stránkách obce.  

 

c) Starosta informoval zastupitele o průběhu prací na novém kontejnerovém hnízdě. Byla 

objednána a již zaplacena zámková dlažba, bezprostředně po obdržení dodávky bude zahájena 

pokládka dlažby.  

 

d) Starosta informoval zastupitele o vývoji finálních jednání a o posledních úpravách Územního 

plánu Radešín. V poslední době proběhlo několik jednání s jednotlivými občany nebo majiteli 

rekreačních objektů v Radešíně ve snaze najít kompromisní řešení, které by vyhovovalo jak 

zájmům obce, tak zájmům vlastníků nemovitostí. Díky snaze všech stran byly učiněny kroky ke 

vzájemné shodě. Veřejné projednávání ÚP proběhne 13.10. 2020 od 16 hodin na OÚ 

v Radešíně.  

 

e) Starosta informoval zastupitele o vývoji situace kolem vlastnictví vrtu s tím, že obec má od ČSÚ 

pouze jedno oficiální stanovisko (viz info č.20 na webu obce). Starosta označil situaci za velmi 

komplikovanou s tím, že věc posuzují právníci. Starosta zastupitelům vysvětlil, že vedení obce 

musí činit takové kroky, aby nebylo možné v budoucnu zpochybnit nakládání s veřejným 

majetkem obce.  

V této souvislosti starosta informoval o korespondenci p. Bartoše, který mailem vyzval ČSÚ 

k zaslání  vyjádření obci,  že vlastníkem vrtu je p.Škorpík. Panu Bartošovi bylo sděleno, že 1) 

nemá mandát k jednání s úřady v takto zásadních záležitostech,  2) jedná proti zájmům obce.   

 

f) Starosta informoval zastupitele, že na přípojku ze sběrné studny do hotelu byl  3.8.2020 

namontován vodoměr a pan Neubauer seznámil přítomné s naměřenými daty, která jsou 

výrazně vyšší (2 – 3x), než bylo dosud uváděno ze strany hotelu.   

 

g) Starosta a p.Neubauer informovali o průběhu kontroly pitné vody KHS na základě stížnosti 

p.Škorpíka s tím, že nebyly zjištěny závady na části vodovodu provozované obcí.  

 

h) Místostarostka informovala o vývoji realizace dopravních opatření, schválených v dopravní 

studii obce  

 Dopravní šikana na zpomalení aut směrem od Bobrové: zajištěn souhlas pana Klimeše 

se směnou pozemku, geometrický plán je téměř hotov, směnná smlouva se připravuje. 

 Křižovatka na Podolí: vyhotoven projekt, obdrženo vyjádření všech provozovatelů sítí, 

zajištěn souhlas Správy a údržby silnic, realizace se předpokládá koncem září nebo 

začátkem října. 

 Chodník od OÚ k zastávce: proběhlo výběrové řízení na projekční firmu (nejnižší cenu 

a zároveň nejrychlejší vypracování projektu nabídl Ing. Moučka, Svratka) a s vítězem 

byla podepsána smlouva o dílo. Byly podepsány darovací smlouvy na potřebné 

pozemky. 

 

Starosta poté poděkoval zastupitelům za účast a ukončil zasedání přibližně ve 20 hodin. 
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Plánované akce na podzim 2020 
 

  Slavnostní požehnání obnovené poutní stezky a obrázků svatých, které se uskuteční v neděli 

11. 10. 2020 od 14 hodin.  

Vyrazíme ve 14 hodin od kapličky v Radešíně, společně půjdeme kolem hájovny a lesem k obrázku sv. 

Františka, odtud po silničce k obrázku sv. Anny. Zde bude připraveno pohoštění. 

Pro zájemce je zajištěn odvoz od kapličky autem. 

Srdečně zveme všechny občany. 

 Kino pro děti    (informace budou na webových stránkách obce) 

 

 

Výsledky voleb do zastupitelstev krajů 

 
 

Výsledky voleb do senátu 
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Čeká nás vyúčtování kovových korpusů, což bude největší položka. Stále je možné posílat příspěvky – za 

každý budeme moc rádi. 

 

 

 

 

 

 

 

 


